
Zápis ze zasedání školské rady   30.10.2017 
 
Přítomni: p. Pasková, p. Kracíková, p. Nehasilová, p. Pavlíčková, p. 
Fischer, p. Jílek, p. Šafránek, p. Kantor, p. Mrkvička 
Neomluveni: — 
Omluveni:  — 
Host: p. ředitelka Radová 
I. Uvítání nového člena 
Ve školské radě byl uvítán nově zvolený člen rady p. Šafránek. 
II. Předseda a místopředseda 
Školská rada byla informována, že dosavadní předsedkyně p. 
Charvátová na předsednictví rezignovala. Na místo předsedy se jako 
jediný kandidát přihlásil p. Fischer, který byl všemi přítomnými členy 
školské rady zvolen. Místopředsedou rady byl zvolen p. Jílek. 
III. Výroční zpráva 
Školskou radou byla schválena výroční zpráva Bratrské školy za 
školní rok 2016/2017. 
IV. Informace o nové budově 
Školská rada byla informována paní ředitelkou o postupu ve věci 
stavby nové školní budovy. Městská část Praha 7 bude v listopadu a 
v prosinci hlasovat o právu stavby k pozemku ve vlastnictví Městské 
části Praha 7 ve prospěch CČE. Synodní rada bude v brzké době 
vybírat architekta. Věříme tedy, že je to na dobré cestě a vše dobře 
dopadne. 
V. Informace o novelizaci předpisů 
Předseda školské rady navrhl revizi volebního řádu v tom smyslu, že 
právo volby členů školské rady mají i rodiče nuláčků a dětí v 
domácím vzdělávání. Rovněž u jednacího řádu navrhl aktualizaci dle 
novelizovaného školského zákona. Návrhy na revize dalších předpisů 
předseda školské rady předal zřizovateli. V jednacím řádu školské 
rady bylo schváleno upřesnění podle školského zákona. 
VI. Informace o plánu na další školní rok 
20.12. bude školní divadlo od Daniela Razíma na motivy Labyrintu 
světa a ráje srdce. V pátek před Štědrým dnem bude ředitelské volno. 
VII. Příští termín setkání školské rady bude upřesněn, 
pravděpodobně koncem ledna nebo po jarních prázdninách 2018, 
příp. dle potřeby. 
Zapsal: Tomáš Mrkvička 


